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Graag informeren wij u over de stand van zaken van het onderzoek naar de opvang van vluchtelingen. 

Dit is het derde schriftelijke bericht aan u. Hiermee komen we tegemoet aan de toezegging om u 

frequent te informeren. 

Inleiding 

In deze brief beschrijven we de stand van zaken en de te verwachten stappen. 

Bewonersavonden 

De bewonersavonden over het überhaupt opvangen in Midden-Delfland zijn gehouden. De reacties die 

deze avond zijn gegeven en de reacties die via de enquête zijn gekomen worden deze week (de week 

van 27 maart) gepubliceerd. 

De reacties van de samenleving geven een sterk signaal voor wat betreft de onderwerpen waar in het 

raadsvoorstel aandacht aan moet worden gegeven. We zijn derhalve deze periode in gesprek met 

politie, COA en Maatschappelijk Middenveld over de thema’s (veiligheid, wie doet wat, wat betekent 

het voor voorzieningen) die genoemd zijn. 

Interviews met het maatschappelijk middenveld. 

Op dit moment worden er interviews gehouden met het maatschappelijk middenveld. Zoals 

verenigingen, welzijnsinstellingen en werkgevers. Aan hen wordt gevraagd welke mogelijkheden, 

uitdagingen, onmogelijkheden en kansen zij zien. 

Gesprekken met potentiële partners 

Een belangrijke samenwerkingspartner voor de opvang is natuurlijk het COA. Met het COA moet veel 

worden afgestemd. De afstemming is nodig over de doelgroepen van de opvang en de voorzieningen 

(vooral op het gebied van veiligheid) die het COA levert. Ook zaken zoals rolverdeling bij eventuele 

bouw en andere zaken die betrekking hebben op de fysieke realisatie moeten worden afgestemd. We 

hadden een planning om begin april over deze onderwerpen de bestuurlijke intenties te kunnen 

bespreken. Deze intenties zijn dan de basis voor de overeenkomst die als bijlage zit bij het 

raadsvoorstel waar de gemeenteraad over beslist. We lopen op deze eerste planning enige vertraging 

op doordat het COA de gevraagde gegevens nog niet heeft geleverd. De reden is de enorme drukte 

aldaar. 

Ook wordt er nu gesproken met Wonen Midden-Delfland. WMD is de beoogde partner voor de 

realisatie van de flexwoningen. 

Ook is er contact gelegd met de politie. De politie zoekt uit of achterhaald kan worden wat de effecten 

zijn op veiligheid wanneer er ergens een opvang wordt gerealiseerd. Tevens is de politie gevraagd aan 

de te geven wat zij kunnen doen om de veiligheid te bevorderen. 

Uitgaven en dekking 

Bij het raadsbesluit is er een inschatting gemaakt van het aantal uren dat nodig was voor dit project. 

Later is dit vertaald naar een budget van €50.000. Op dit moment zien we dat het aantal uren wat op 

dit moment is ingezet fors hoger is en ook de (gemiddelde) kosten per uur hoger uitpakt dan 

verwacht. We houden op dit moment rekening met een verdubbeling van het benodigde budget. Om 

het afgesproken proces te doorlopen en nu ook stevig te investeren in het betrekken van de 



 

samenleving vind het college het gerechtvaardigd om deze kosten nu te maken. Wij nemen de 

verwerking van de kosten mee in het raadsvoorstel over het vervolg. Op dat moment zal er meer 

duidelijkheid zijn over de totale kosten en of (een deel van) de kosten vergoed worden vanuit het rijk. 

Naar het raadsvoorstel 

In het raadsvoorstel over het onderzoek naar de opvang is opgenomen welke onderdelen er in het 

onderzoek worden opgenomen. Vanaf nu worden de daarvoor benodigde zaken intern uitgezocht. 

Belangrijk hierbij is om ook de respons die vanuit de samenleving is gekomen goed te benoemen. Die 

thema’s komen dus ook terug in het raadsvoorstel. 

Er wordt nu met betrokken partners overlegd om concreet te krijgen wat er mogelijk is. Dit vergt vaak 

meerdere gesprekken. 

In deze fase wordt ook een groslijst van locaties opgesteld. Die lijst zal op basis van de harde criteria 

tot een shortlist van mogelijke locaties gaan leiden. Die shortlist toetsen we aan de overige criteria en 

dat moet tot een concreet voorstel leiden. 

Als er zicht is op een concrete locatie organiseren we in die omgeving een bewonersavond. We willen 

de inwoners daar twee weken van te voren voor uitnodigen zodat men de avond echt notie kan nemen 

van de avond en deze kan bijwonen. We richten dan ook een klankbordgroep op van 

(vertegenwoordigende) bewoners, ondernemers en maatschappelijke partijen en gaan in diverse 

sessies in gesprek over de scenario’s voor opvang. 

Er rekening mee houdend dat we nog veel moeten overleggen met derden en dat we een 

bewonersavond organiseren is niet eerder dan in juni een raadsbehandeling haalbaar. Dat betekent 

dat in mei de stukken in het college worden besproken. Met de benodigde gesprekken en de 

inwonersavond die daarvoor zal worden gehouden is dat een intensief traject onder behoorlijke 

tijdsdruk. 

Het lijkt op voorhand passend dat u hier in juni een aparte avond voor reserveert. Op het moment dat 

we iets verder zijn in het proces en concreter zien welk tijdpad haalbaar is nemen we via de griffie 

contact op om eventueel een aparte avond voor dit onderwerp in te plannen. 


